
 

 

 

 

 

Sekce správní 

odbor obchodní 

 

V Praze dne 3. října 2019 

Č. j.: 2019/105291/CNB/420 

 

 

Vysvětlení č. 2 
k poptávce České národní banky na výběr dodavatele veřejné zakázky 

 

„Dodávka NTP serveru s příslušenstvím“ 
 

Zadavatel obdržel v rámci výše uvedené poptávky dotazy dodavatele, které jsou 

uvedeny níže, včetně odpovědí zadavatele na tyto dotazy. 

 

Dotaz č. 1: 

 

Vážená paní Bolfová, 

vážení pánové, 

 

chtěl bych touto cestou využít „prostor pro doplňující dotazy“ a probrat pár věcí, které možná 

nechci nechat až na finální podání nabídky. Nechám na Vás, zda se rozhodnete reagovat. 

 

Pohromadě s tímto dopisem byste měli dostat: 

- upravený návrh smlouvy s našimi úpravami a komentáři. Uvítám již v této fázi Váš názor, 

pokud ho chcete sdělit. 

- další předběžné znění nabídky. Položkovou cenovou hladinu bych rád považoval za finální, 

uvítám upřesnění technické skladby sestavy (aby ostrá finální nabídka již nebyla variantní). 

 

Podrobněji: 

1) k technické skladbě nabízeného hardwaru: 

 

Proběhlo už jakési neformální vyjasnění stanovisek = Vaše požadavky a naše vysvětlivky, co 

je od „naší“ značky k dispozici. Větší část těchto věcí vidím zohledněných v „technických 

požadavcích“. Rád bych dal ještě na výběr ve dvou/třech věcech: 

 

- starší vs. novější CPU karta. Jedná se o relativní novinku. Starší karta (dlouholetý  

výrobcův standard) má stovkový ethernet. Nová CPU karta má gigový ethernet, v souladu s 

Vaším požadavkem. Proto jsem do nabídky započítal tuto novou. 

 

Odpověď zadavatele na dotaz č. 1: 

 

Zadavatelem je požadována CPU karta ethernet 1 Gbit/s.  
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Dotaz č. 2: 

 

- přejete si od nás anténní bleskojistky? (V případě, že nás vyberete, nemusíte je koupit 

zrovna od nás, jenom si chci být jist, že z instalace nebudou vynechány.) 

 

Odpověď zadavatele na dotaz č. 2: 

 

Bleskojistky nejsou součástí předmětu poptávky (požadované dodávky), tyto části si zajistí 

sám zadavatel. 

 

Dotaz č. 3: 

 

- ať už bleskojistky od nás nebo nikoli, navrhuji, že můžeme dodat koaxové propojovací 

patchcordy na míru. V nabídce zmíněny s cenou 0 (= v ceně, podrobnosti doladíme.) 

Předpokládám, že „váš vlastní“ kabel RG8 má tvořit pouze pevnou část ant. svodu. 

 

Odpověď zadavatele na dotaz č. 3: 

 

Kabel RG8 je pevnou součástí objektu zadavatele. Je nachystaný do místa instalace antény až 

k předpokládanému umístění NTP serveru. Konektory na konce kabelu zajistí zadavatel. 

Patchcord nejsou požadovány. 

 

Dotaz č. 4: 

 

Děkujeme za vypracování podrobného návrhu smlouvy o dodávce NTP serveru. 

 

Nakonec souhlasíme s Vaším požadavkem na servis v místě instalace, s reakční dobou 1 

pracovní den pro „započetí řešení problému“. Tuto reakční dobu jsme v nabídce zpoplatnili. 

 

Jménem svého zaměstnavatele nemohu souhlasit s Vámi navrženými smluvními pokutami. 

 

Navržené částky za den prodlení nejsou nijak vysoké, ale není omezena celková výše, což je 

pro nás nepřijatelné. Přestože nepředpokládáme, že bychom některou lhůtu (zejm. servis) 

nedodrželi, zároveň nemůžeme riskovat likvidaci firmy kvůli jednomu dodanému kusu 

hardwaru. Reakční lhůty výrobce ovlivnit neumíme, a neprovozujeme sázkovou kancelář. 

 

Náš protinávrh jsem zapracoval se zapnutým sledováním změn a okomentoval přímo v DOC 

souboru. (Rutinní kontaktní a věcné údaje jsem zapracoval s vypnutým sledováním změn.) 

 

Stručně k provedeným zásadním změnám: 

- škrtnul jsem smluvní pokutu za prodlení při prvotní dodávce. Důvod: kvapem se blíží 

vánoce. Byli jste varováni, že pokud se v dodací lhůtě vyskytne prosinec, není nic jistého. 

Konkrétněji: dodávka může překročit nový rok, a to v extrémních případech třeba až na 

konec ledna. Příjemná překvapení se konají i před Vánoci, ale nejsou pravidlem. 

Výrobce vyrábí všechno na zakázku – doslova in-house osazují a letují desky, frézují čelní 

panely, skládají sestavy, týden zahořují, expedují. Výrobu mají řízenu SAPem. Asi za dva 

dny až týden po naší závazné objednávce, až si v SAPu sednou blokace skladových zásob, 

dodací termíny od subdodavatelů a plánování výroby, dostaneme předpokládaný termín 

expedice, který je na 95% s přesností cca na 2 dny. 
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Nejede proti tomu vlak, a zejména u těžce zakázkových sestav (jako je ta Vaše) na tom není 

co urychlit. 

Konkrétně Vaši dodací lhůtu (5-7 týdny EXW, čerstvá aktualizace od výrobce) natahuje 

konkrétně rubidiový oscilátor tuším od firmy Stanford Research (USA), který se dodává také 

na objednávku. 

Na naší straně jistě zdržovat nebudeme – pokud nám bude nakloněno štěstí a Vaše přízeň, 

byli bychom sami proti sobě, abychom odkládali naši řádnou dodávku a Vaši platbu. 

Výrobce tvrdí, že polovinu obratu a objemu výroby realizují tradičně v posledním kvartálu. 

Chápu, že investičně-nákupní oddělení ČNB a dalších státních institucí je na tom podobně, 

takže asi nemusím dál vysvětlovat, co to udělá s dodacími lhůtami, když po vánočních 

svátcích do nového roku mají výrobci celofiremní dovolenou (na rozdíl od nás) a v prvních 

lednových týdnech spoustu individuálních řádných dovolených. 

Z Vaší strany máme ohledně termínů pouze informaci, že 9.10. je deadline na podávání 

nabídek. Kdy se mezi oslovenými uchazeči rozhodne, a kdy dojde na závaznou objednávku 

(resp. oboustranné uzavření smlouvy?) to je z našeho pohledu ve velmi spekulativní rovině – 

ve vztahu k vánoční neurčitosti v dodacích lhůtách. 

 

Odpověď zadavatele na dotaz č. 4: 

 

Zadavatel nebude přistupovat ke změně podmínek poptávky, tedy ani ke změně návrhu 

smlouvy, který tvoří přílohu č. 1 poptávky. 

 

Dotaz č. 5: 

 

- omezil jsem maximální celkovou výši smluvní pokuty jak na prodlení počáteční reakce, tak 

na prodlení s vyřešením vady. Jistá výše smluvní pokuty za režim servisu tedy zůstala 

zachována – abychom se úplně nevyvlékli z odpovědnosti, a aby nás prodlení aspoň trochu 

bolelo. 

 

Odpověď zadavatele na dotaz č. 5: 

 

Zadavatel nebude přistupovat ke změně podmínek poptávky, tedy ani ke změně návrhu 

smlouvy, který tvoří přílohu č. 1 poptávky. 

 

Dotaz č. 6: 

 

- zastavil jsem se u klauzule (cituji) „Smluvní pokutou není dotčen nárok na náhradu škody.“ 

Ona je vlastně velmi obecná a po právní stránce zcela správná (prakticky tautologie) a těžko 

proti ní v obecné rovině něco namítat, ona je to prostě pravda. Smluvní pokuty jsou trestem 

za samo prodlení. Snad jen: o jaké škodě tu konkrétně mluvíme? Když kvůli vadné časové 

synchronizaci (nehledě na technické příčiny) zkolabuje národní hospodářství, bude se s námi 

ČNB soudit o náhradu škody ve výši jednoho státního rozpočtu? V realističtější rovině jsme 

zpátky třeba u bleskojistek (na to jsou normy v oblasti VN elektrotechniky), případně u volby 

satelitního systému v přijímači. 

 

Odpověď zadavatele na dotaz č. 6: 

 

Zadavatel nebude přistupovat ke změně podmínek poptávky, tedy ani ke změně návrhu 

smlouvy, který tvoří přílohu č. 1 poptávky. 
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Dotaz č. 7: 

 

K technické podmínce zadavatele na současný příjem více GNSS: 3 GNSS ano, ale explicitní 

preferenci vybraného GNSS přijímače našeho výrobce nastavit neumí. Algoritmus volby 

směrodatného GNSS není publikován, patrně půjde o nějaký „konsenzus kvóra“. 

 

Odpověď zadavatele na dotaz č. 7: 

 

Pojem „s preferencí vybraného GNSS“ je třeba chápat i jako „vybraného interním 

algoritmem“. 

 

Dotaz č. 8: 

 

K technické podmínce zadavatele na LAN – adresace (pro každý port nezávisle): Jak 

zmíněno v předchozí neformální debatě, v běžné sestavě LanTime se nesmí subnety na 

různých rozhraních navzájem překrývat. 

 

Odpověď zadavatele na dotaz č. 8: 

 

Zadavatel nebude na různá síťová rozhraní uplatňovat stejné subnety. Podstatné je, aby 

jednotlivá rozhraní (porty) umožňovala NTP dotazy z různých subnetů (odpovídajících 

konkrétnímu portu) a současně aby nedocházelo (nebyl umožněn) k průchodu paketů mezi 

subnety (mezi port NTP serveru). 

 

Dotaz č. 9: 

 

K technické podmínce zadavatele na LAN – minimální počty portů  1000Base-T a jejich 

přiřazení: V sestavách výrobce může být management port 10/100 nebo za příplatek  

10/100/1000 (vyšší model CPU karty). 

 

Odpověď zadavatele na dotaz č. 9: 

 

Zadavatel požaduje rychlost 1 Gbit/s. Přípustný je tedy pouze vyšší model CPU karty. 

 

Dotaz č. 10: 

 

Dobrý den, 

potřebujeme doplňující informaci. 

1. Jaký je útlum Vámi dodaného koaxiálního kabelu typu RG8 při frekvencích 1500MHz i 

2000MHz ? 

Děkuji za informaci. 
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Odpověď zadavatele na dotaz č. 10: 

 

Útlum při frekvenci 1500, resp. 2000 MHz není zadavatel aktuálně schopen změřit.  

Vycházejte proto z tabulkových hodnot pro kabel RG8, které by měly být modifikovány 

koeficientem 1,2 směrem k horším vlastnostem. 

 

 

S pozdravem 
 

 

  JUDr. Jan Mayer 
 ředitel odboru obchodního 

podepsáno elektronicky 
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